

We are pleased to welcome back a familiar name, Justin Arghittu. Justin joined the BeLuce team on Monday, November 27, as Vice-President of Sales and Marketing. Justin undoubtedly brings his extensive 30-year electrical lighting industry knowledge, including his passionate sales leadership mindset.

We are excited to welcome Justin back, who will be integral to the organization's continued development and success in influencing the next chapter of BeLuce Canada.

Please join us in welcoming Justin to the BeLuce team and note his contact details below.

Justin Arghittu  
Vice-President, Sales & Marketing  
[justin.arghittu@beluce.com](mailto:justin.arghittu@beluce.com)  
(416) 659-0151



---

Nous sommes ravis d'accueillir à nouveau un nom familier, Justin Arghittu. Justin a rejoint l'équipe le lundi 27 novembre en tant que vice-président des ventes et du marketing. Avec ses 30 ans d'expérience et sa connaissance approfondie de l'industrie de l'éclairage électrique, son leadership et sa passion pour les ventes, nous ne doutons pas que Justin fera partie intégrante du développement continu de l'organisation et de son succès en influençant le prochain chapitre de BeLuce Canada.

Veillez vous joindre à nous pour souhaiter la bienvenue à Justin dans l'équipe BeLuce et notez ses coordonnées ci-dessous :

Justin Arghittu  
Vice-président, ventes et marketing  
[justin.arghittu@beluce.com](mailto:justin.arghittu@beluce.com)  
(416) 659-0151